
 

ΕΛΛΗΝΙΚΗ ΔΗΜΟΚΡΑΤΙΑ                                                          ΑΝΑΡΤΗΤΕΑ ΣΤΟ ΔΙΑΔΙΚΤΥΟ
ΠΕΡΙΦΕΡΕΙΑ ΗΠΕΙΡΟΥ                  
ΔΗΜΟΣ ΠΑΡΓΑΣ

                                                                        
Απόσπασμα  από  το  πρακτικό  της,  με  αριθμό  2/2015,  συνεδρίασης  του
Δημοτικού Συμβουλίου Δήμου Πάργας.

1ο  Θέμα: Ψήφιση του  Προϋπολογισμού Δήμου Πάργας Εσόδων – Εξόδων, 
Οικονομικού έτους 2015.

  Σήμερα την 9η Φεβρουαρίου 2015, ημέρα Δευτέρα και ώρα 18:30 μ.μ το Δημοτικό
Συμβούλιο συνήλθε σε ειδική συνεδρίαση στο δημοτικό κατάστημα, ύστερα από την
υπ΄  αριθμ.  1022/02-02-2015  έγγραφη πρόσκληση  του  Προέδρου του  Δημοτικού
Συμβουλίου,  που  δημοσιεύθηκε  και  επιδόθηκε  με  αποδεικτικό  στους  δημοτικούς
συμβούλους σύμφωνα με  τις διατάξεις του άρθρου 64 του Ν.3852/2010.

Πριν από την έναρξη της συνεδρίασης ο Πρόεδρος διαπίστωσε ότι από τα είκοσι επτά
(27) μέλη του Δημοτικού Συμβουλίου ήταν παρόντες είκοσι τρεις (23):

Παρόντες Απόντες

1. Πέτρος Τζούρος                          Απών (Δικαιολογημένα) 

2. Κωνσταντίνος Σπανός

3. Σπυρίδων Παδιώτης                          Απών (Δικαιολογημένα)

4. Σωτήριος Ευθυμίου                        

5. Γεράσιμος Πασχοδήμας           

6. Πέτρος Κόκκορης                        

7. Νικόλαος Κασκάνης

8. Παρασκευή Βλάσση

9. Ευάγγελος Γιάγιας

10. Ιωάννης Καούρης                        

11. Άγγελος Κονιδάρης                        

12. Γεώργιος Ντούσκος

13. Ιωάννης Τζίμας

14. Ιωσήφ Σίσκας

15. Νικόλαος Σμπόνιας

16. Γεώργιος Βλασίου                           
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17. Γεώργιος Λουκούμης                        

18. Αθανάσιος Ράπτης                           Απών(Δικαιολογημένα)

19. Νικόλαος Ζαχαρίας

20. Αθηνά Λιόλιου-Γρηγορίου
                       

21. Δημήτριος Μάρκου

22. Σπυρίδων Μίχας                        

23. Ευφροσύνη Κοντοδήμα

24. Γεώργιος Δημητρίου

25. Δημήτριος Τσούτσης

26. Σωτήριος Γάκης

27. Ανδρέας Ζούλας                       Απών (Δικαιολογημένα)

Ο Δήμαρχος κ. Νάστας Αντώνης προσκλήθηκε νομίμως και  παρευρέθηκε  στη συνεδρίαση.

Η τήρηση των πρακτικών ανατέθηκε στον κ. Ρόζο Σπυρίδωνα, δημοτικό  υπάλληλο. 
Μετά την διαπίστωση της νόμιμης  απαρτίας  ο Πρόεδρος κήρυξε την  έναρξη της 
συνεδρίασης και  αναφερόμενος στο 1ο θέμα της  ημερήσιας διάταξης, έδωσε τον λόγο στον  
Προϊστάμενο Οικονομικής Υπηρεσίας  κ. Κώτση  Μιχαήλ, εισηγητή του θέματος, ο οποίος 
ανάφερε τα εξής: 

Σύμφωνα με το άρθρο 77 του ν. 4172/2013, ορίζονται τα εξής: 

«1.Με κοινή απόφαση των Υπουργών Οικονομικών και Εσωτερικών που εκδίδεται τον Ιούλιο

κάθε έτους, μετά από γνώμη της Κεντρικής Ένωσης Δήμων Ελλάδας, παρέχονται οδηγίες για

την κατάρτιση, εκτέλεση και αναμόρφωση του προϋπολογισμού των δήμων και ρυθμίζεται

κάθε άλλο σχετικό θέμα για την εφαρμογή των επόμενων παραγράφων. Με όμοια απόφαση

μπορεί  επίσης  να  καθορίζονται  ανώτατα όρια  για  την  εκτίμηση των ιδίων εσόδων ή  επί

μέρους ομάδων τους που εγγράφονται στον προϋπολογισμό και ορίζονται τα ίδια έσοδα ή

ομάδες αυτών.

2.Ο προϋπολογισμός καταρτίζεται με βάση τις οδηγίες που παρέχονται ετησίως με την κοινή

απόφαση των Υπουργών Οικονομικών και Εσωτερικών της προηγούμενης παραγράφου και

κατόπιν αιτιολογημένης εισήγησης της οικονομικής υπηρεσίας του δήμου, για το εκτιμώμενο

ύψος εσόδων και ιδίως των ιδίων εσόδων, σύμφωνα με τις οδηγίες αυτές.
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3.Κάθε έτος το δημοτικό συμβούλιο, με απόφασή του, η οποία διαβιβάζεται στο συμβούλιο

κάθε δημοτικής ή τοπικής κοινότητας έως το τέλος Ιουνίου, καθορίζει το ανώτατο ύψος του

προϋπολογισμού εξόδων κάθε κοινότητας για το επόμενο οικονομικό έτος.

Το συμβούλιο της δημοτικής ή τοπικής κοινότητας καταρτίζει σχέδιο του προϋπολογισμού

εξόδων  της  κοινότητας,  το  οποίο  δεν  επιτρέπεται  να  υπερβαίνει  το  ανώτατο  ποσό  που

καθορίστηκε σύμφωνα με το προηγούμενο εδάφιο. Το σχέδιο, συνοδευμένο από αιτιολογική

έκθεση, αποστέλλεται στην οικονομική επιτροπή έως την 20ή Ιουλίου και σε περίπτωση μη

κατάρτισης ή εμπρόθεσμης υποβολής του από την κοινότητα, το σχέδιο του προϋπολογισμού

εξόδων καταρτίζεται από αυτήν.

4.Κατά το ίδιο χρονικό διάστημα και εντός της οριζόμενης ως άνω προθεσμίας, η εκτελεστική

επιτροπή, στο πλαίσιο των αρμοδιοτήτων της που αφορούν την προετοιμασία κατάρτισης

του  προϋπολογισμού,  καταθέτει  το  προσχέδιο  αυτού  στην  οικονομική  επιτροπή.  Για  τη

σύνταξη  του  προσχεδίου,  η  εκτελεστική  επιτροπή  συγκεντρώνει  και  αξιολογεί  τυχόν

προτάσεις των υπηρεσιών του δήμου, καθώς και της επιτροπής διαβούλευσης, εφόσον αυτή

υπάρχει. Εάν το προσχέδιο δεν καταρτιστεί ή δεν υποβληθεί εμπρόθεσμα στην οικονομική

επιτροπή, τότε καταρτίζεται από αυτήν.

Η εκτελεστική επιτροπή και  η  επιτροπή διαβούλευσης διατυπώνουν τη γνώμη τους μόνο

κατά το στάδιο κατάρτισης του προϋπολογισμού και δεν απαιτείται εκ νέου γνωμοδότησή

τους για όποιες αναμορφώσεις του ακολουθήσουν.

5.Η οικονομική επιτροπή, έως την 5η Σεπτεμβρίου, εξετάζει το προσχέδιο που της παραδίδει

η  εκτελεστική  επιτροπή,  καθώς  και  το  σχέδιο  του  προϋπολογισμού  εξόδων  εκάστης

κοινότητας  και  ειδικότερα  εάν:  α)  οι  συνολικές  δαπάνες  που  αναγράφονται  σε  αυτό

υπερβαίνουν το ανώτατο ποσό που έχει καθοριστεί  από το δημοτικό συμβούλιο για κάθε

δημοτική  ή  τοπική  κοινότητα,  β)  οι  δαπάνες  αφορούν  τις  αρμοδιότητες  που  έχουν

μεταβιβαστεί από το δημοτικό συμβούλιο στο συμβούλιο της δημοτικής κοινότητας, γ) τα

έσοδα και οι δαπάνες είναι νόμιμες, δ) έχουν εγγραφεί οι υποχρεωτικές δαπάνες και τα έσοδα

που επιβάλλονται υποχρεωτικά από νόμο και ε) τηρούνται οι διατάξεις της παραγράφου 2

του παρόντος και εφόσον απαιτείται το αναμορφώνει αναλόγως και καταρτίζει το σχέδιο του

προϋπολογισμού.

Σε  ειδικό  παράρτημα  του  προϋπολογισμού,  αναφέρονται  οι  δράσεις  που  αφορούν  στις

τοπικές  και  δημοτικές  κοινότητες,  συμπεριλαμβανομένων  των  έργων και  των  υπηρεσιών

τους.
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Η οικονομική επιτροπή, έως την ίδια ημερομηνία, μεριμνά για την ενσωμάτωση του σχεδίου

του  προϋπολογισμού  στην  ηλεκτρονική  βάση  δεδομένων  που  τηρείται  στο  Υπουργείο

Εσωτερικών,  προκειμένου το Παρατηρητήριο Οικονομικής Αυτοτέλειας των Ο.Τ.Α.  (εφεξής

Παρατηρητήριο) του άρθρου 4 του ν. 4111/2013, να παράσχει τη γνώμη του επ' αυτού, με

βάση κριτήρια που καθορίζονται με απόφασή του, με σκοπό την επίτευξη ρεαλιστικών και

ισοσκελισμένων προϋπολογισμών. Με τη γνώμη του Παρατηρητηρίου, η οποία κοινοποιείται

στους δήμους, στις αρμόδιες για την εποπτεία τους Αρχές και στους Υπουργούς Εσωτερικών

και Οικονομικών προσδιορίζονται οι δήμοι που: α) έχουν καταρτίσει μη ρεαλιστικά σχέδια

προϋπολογισμών,  β)  έχουν  παραβεί  τις  οδηγίες  κατάρτισης  των  προϋπολογισμών  που

παρασχέθηκαν με την κοινή υπουργική απόφαση της παραγράφου 1 του παρόντος και γ) δεν

έχουν ενσωματώσει το σχέδιο του προϋπολογισμού τους στην ηλεκτρονική βάση δεδομένων

του  Υπουργείου  Εσωτερικών  εντός  της  προβλεπόμενης  προθεσμίας.  Στη  γνώμη

περιλαμβάνονται και τα ποσά που η οικονομική επιτροπή έκαστου δήμου είναι αναγκαίο να

εγγράψει  σε  επιμέρους  κωδικούς  ή  ομάδες  κωδικών  αριθμών  του  σχεδίου  του

προϋπολογισμού, ώστε αυτός να καταστεί ρεαλιστικός. Το Υπουργείο Εσωτερικών παρέχει

οδηγίες  για  την  ανάλογη  διαμόρφωση  του  σχεδίου  του  προϋπολογισμού,  το  οποίο

υποβάλλεται  από  την  οικονομική  επιτροπή  στο  δημοτικό  συμβούλιο  προς  συζήτηση  και

ψήφιση το αργότερο έως το τέλος Οκτωβρίου και υποχρεωτικά συνοδεύεται από τη γνώμη

του Παρατηρητηρίου, τις οδηγίες του Υπουργείου Εσωτερικών, καθώς και από αιτιολογική

έκθεση,  στην  οποία  παρουσιάζονται  οι  τυχόν  προσαρμογές  που επήλθαν στο  σχέδιο  του

προϋπολογισμού.

Εάν το σχέδιο προϋπολογισμού του δήμου δεν καταρτιστεί,  καταρτιστεί κατά παρέκκλιση

των ανωτέρω ή δεν υποβληθεί εμπρόθεσμα στο δημοτικό συμβούλιο,  το ίδιο το δημοτικό

συμβούλιο  καταρτίζει  και  ψηφίζει  τον  προϋπολογισμό  έως  την  προθεσμία  της  επόμενης

παραγράφου, με βάση το τελευταίο διαμορφωμένο σχέδιο, λαμβάνοντας υπόψη τη γνώμη

του Παρατηρητηρίου και τις οδηγίες του Υπουργείου Εσωτερικών.

6.Το  δημοτικό  συμβούλιο,  έως  τη  15η  Νοεμβρίου,  ψηφίζει  τον  προϋπολογισμό  και  το

Ολοκληρωμένο  Πλαίσιο  Δράσης  που προβλέπεται  από  τις  διατάξεις  του άρθρου 4  του ν.

4111/2013, σε μία ειδική γι' αυτόν το σκοπό συνεδρίαση και υποβάλλει τη σχετική απόφαση

σε έντυπη και ηλεκτρονική μορφή για έλεγχο στην αρμόδια για την εποπτεία του δήμου Αρχή,

που σε κάθε περίπτωση θα πρέπει να ολοκληρωθεί μέχρι την 31η Δεκεμβρίου. Συνοδευτικά

στοιχεία του προϋπολογισμού που αποστέλλεται σε έντυπη μορφή αποτελούν η αιτιολογική

έκθεση  της  οικονομικής  επιτροπής  και  οι  αποφάσεις  του  δημοτικού  συμβουλίου  που

αφορούν την επιβολή των φόρων, τελών, δικαιωμάτων και εισφορών. Κατά τον έλεγχο αυτόν
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εξετάζεται και η συμμόρφωση του δήμου με τις οδηγίες της κοινής υπουργικής απόφασης της

παραγράφου 1.

Αμέσως μόλις επικυρωθεί ο προϋπολογισμός, ο δήμος μεριμνά για την ενσωμάτωση αυτού,

καθώς και κάθε άλλου στοιχείου που τυχόν έχει ζητηθεί στην ηλεκτρονική βάση δεδομένων

που τηρείται στο Υπουργείο Εσωτερικών.

Σε έντυπη και ηλεκτρονική μορφή υποβάλλεται στην αρμόδια για την εποπτεία του δήμου

Αρχή ο προϋπολογισμός, όπως διαμορφώνεται κατά τη διάρκεια του οικονομικού έτους, ως

αποτέλεσμα αναμορφώσεων.

Κατά  τη  συζήτηση  του  προϋπολογισμού  τίθενται  υπόψη  του  συμβουλίου

χρηματοοικονομικοί  και  άλλοι  δείκτες  που  παρέχονται  από  την  οικονομική  υπηρεσία,

σύμφωνα με όσα προβλέπονται στο άρθρο 165 του ν. 3463/2006 (Α' 114).

7.Αν το σχέδιο του προϋπολογισμού και το Ολοκληρωμένο Πλαίσιο Δράσης δεν καταρτιστούν

και δεν υποβληθούν, όπως προβλέπεται στην προηγούμενη παράγραφο, ή αν ο πρόεδρος του

δημοτικού συμβουλίου δεν μεριμνήσει για να συγκληθεί το συμβούλιο έως τη 15η Νοεμβρίου,

το συμβούλιο συνέρχεται αυτοδίκαια την πρώτη Κυριακή μετά την ημερομηνία αυτή και ώρα

11 π.μ. στο συνήθη χώρο συνεδριάσεών του και προχωρεί στη σύνταξη και ψήφισή τους. Σε

περίπτωση  που  το  δημοτικό  συμβούλιο  και  πάλι  δεν  συντάξει  και  ψηφίσει  τον

προϋπολογισμό, σύμφωνα με τα οριζόμενα στο προηγούμενο εδάφιο, συνέρχεται αυτοδίκαια

εκ νέου, την αμέσως επόμενη Κυριακή και ώρα 11 π.μ. στο συνήθη χώρο συνεδριάσεών του

και προχωρεί στη σύνταξη και ψήφισή τους.

8. Με κοινή απόφαση των Υπουργών Εσωτερικών και Οικονομικών, που εκδίδεται ύστερα

από  αιτιολογημένη  εισήγηση  της  Γενικής  Διεύθυνσης  Οικονομικών  Υπηρεσιών  του

Υπουργείου  Εσωτερικών,  είναι  δυνατόν  να  επιβάλλεται  παρακράτηση  και  μη  απόδοση

μέρους ή του συνόλου της μηνιαίας τακτικής επιχορήγησης του δήμου από τους Κεντρικούς

Αυτοτελείς Πόρους (ΚΑΠ), πλην των προνοιακών επιδομάτων: α) για όσο χρόνο καθυστερεί η

ενσωμάτωση του σχεδίου και του επικυρωμένου προϋπολογισμού στην ηλεκτρονική βάση

δεδομένων που τηρείται στο Υπουργείο Εσωτερικών, καθώς και η ψήφιση και αποστολή του

προϋπολογισμού προς έλεγχο στην αρμόδια, για την εποπτεία του δήμου, Αρχή και β) στην

περίπτωση κατάρτισης και ψήφισης προϋπολογισμού,  κατά παρέκκλιση των οδηγιών της

κοινής υπουργικής απόφασης της παραγράφου 1.
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9.  Καταργούνται  οι  διατάξεις  της  παρ.  3  του  άρθρου  266  του  ν.  3852/2010  (Α'  87),  οι

παράγραφοι 1, 2, 3 και 4 του άρθρου 159 και η παρ. 4 του άρθρου 175 του ν. 3463/ 2006 (Α'

114), καθώς και κάθε άλλη γενική ή ειδική διάταξη που αντίκειται ή ρυθμίζει κατά τρόπο

διαφορετικό τα θέματα που ορίζονται με το παρόν.»

Σύμφωνα με την παρ.2 του άρθρου 3 της ΚΥΑ οικ. 3966/24.01.2011 (ΦΕΚ 141/09.02.2011

τεύχος Β’  (συμπληρώνεται κάθε φορά την αντίστοιχη ΚΥΑ του  τρέχοντος έτους) εφόσον

έχουν  μεταβιβασθεί  σε  δημοτικές  ή  τοπικές  κοινότητες  συγκεκριμένες,  αποφασιστικού

χαρακτήρα,  αρμοδιότητες,  κατ'  εφαρμογή  των  άρθρων  83  παρ.  9  και  84  παρ.  6  του  Ν

3852/2010, πριν την έναρξη των παραπάνω διαδικασιών ακολουθούνται οι διαδικασίες του

άρθρου 86 του Ν. 3852 /2010. Συνεπώς εφόσον, όπως στην περίπτωση του Δήμου μας δεν

μεταβιβάστηκαν τέτοιες αρμοδιότητες δεν απαιτούνται οι διαδικασίες του άρθρου 86 του ν.

3852/10. 

(Εάν  το  Δημοτικό  Συμβούλιο  έχει  μεταβιβάσει  συγκεκριμένες,  αποφασιστικού χαρακτήρα

αρμοδιότητες κατ' εφαρμογή των άρθρων 83 παρ. 9 και 84 παρ. 6 του Ν 3852/2010 τότε

συμπληρώνετε τα εξής:

Με την παρ 3 του άρθρου 77 του ν. 4172/2013, ορίζονται τα εξής:

«3. Κάθε έτος το δημοτικό συμβούλιο, με απόφασή του, η οποία διαβιβάζεται στο συμβούλιο

κάθε δημοτικής ή τοπικής κοινότητας έως το τέλος Ιουνίου, καθορίζει το ανώτατο ύψος του

προϋπολογισμού εξόδων κάθε κοινότητας για το επόμενο οικονομικό έτος.

Το συμβούλιο της δημοτικής ή τοπικής κοινότητας καταρτίζει σχέδιο του προϋπολογισμού

εξόδων  της  κοινότητας,  το  οποίο  δεν  επιτρέπεται  να  υπερβαίνει  το  ανώτατο  ποσό  που

καθορίστηκε σύμφωνα με το προηγούμενο εδάφιο. Το σχέδιο, συνοδευμένο από αιτιολογική

έκθεση, αποστέλλεται στην οικονομική επιτροπή έως την 20ή Ιουλίου και σε περίπτωση μη

κατάρτισης ή εμπρόθεσμης υποβολής του από την κοινότητα, το σχέδιο του προϋπολογισμού

εξόδων καταρτίζεται από αυτήν». 

Στην παρ.3 του άρθρου 76 του Ν.3852/2010 ορίζεται ότι η δημοτική επιτροπή διαβούλευσης

συνεδριάζει  δημόσια,  μετά από  πρόσκληση του προέδρου της,  υποχρεωτικά  μια  φορά το

χρόνο, πριν από τη σύνταξη των προσχεδίων του προϋπολογισμού.

Η Δημοτική Επιτροπή Διαβούλευσης εξέφρασε προτάσεις και διατύπωσε γνώμες στην από

27/11/2014 συνεδρίασή  της  σχετικά  με  το  προσχέδιο  του  προϋπολογισμού,  κατά  τις

διατάξεις  της  παρ.3  του  άρθρου  76  του  Ν.3852/2010,  τις  οποίες  έχει  συγκεντρώσει  και

αξιολογήσει η Εκτελεστική Επιτροπή.
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Επιπρόσθετα  σύμφωνα  με  τις  περιπτ.  δ’  και  ε’  του  άρθρου  63  του  Ν.3852/2010  η

Εκτελεστική Επιτροπή:

δ)  Συγκεντρώνει  και  αξιολογεί  τις  προτάσεις  των υπηρεσιών του δήμου στο πλαίσιο  της

προετοιμασίας  για  την  κατάρτιση  του  προϋπολογισμού  και  εισηγείται  το  προσχέδιο  του

προϋπολογισμού προς την οικονομική επιτροπή.

ε) Έχει την ευθύνη για την πιστή εκτέλεση του προϋπολογισμού.

Λαμβάνοντας υπόψη τα παραπάνω η  Εκτελεστική Επιτροπή έλαβε την υπ’ αριθ.  3/2014

απόφαση για το προσχέδιο του προϋπολογισμού και του ΕΠΔ το οποίο και εισηγείται στην

Οικονομική Επιτροπή.

Η Οικονομική Επιτροπή λαμβάνοντας όλα τα παραπάνω υπόψη συνέταξε σύμφωνα με την
περίπτ.  α’  του άρθρου 72 του Ν.3852/2010 το σχέδιο του Προϋπολογισμού το οποίο και
υπέβαλλε στο Δημοτικό Συμβούλιο με την υπ’ αριθ. 5/2015  απόφασή της.
Σύμφωνα με αυτά προτείνετε η έγκριση του προϋπολογισμού Εσόδων-Εξόδων Δήμου Πάργας
οικ. έτους 2015, που έχει ως εξής:
ΕΣΟΔΑ

ΤΑΚΤΙΚΑ ΕΣΟΔΑ:                                                                                         4.059.159,22
ΕΚΤΑΚΤΑ ΕΣΟΔΑ:                                                                                            490.840,67  
ΕΣΟΔΑ ΠΑΡΕΛΘΟΝΤΩΝ ΟΙΚΟΝΟΜΙΚΩΝ ΕΤΩΝ                                   401.045,84
ΕΙΣΠΡΑΞΕΙΣ ΑΠΟ ΔΑΝΕΙΑ ΚΑΙ ΑΠΑΙΤΗΣΕΙΣ ΑΠΟ Π.Ο.Ε.                  606.500,00
ΕΙΣΠΡΑΞΕΙΣ ΥΠΕΡ ΤΟΥ ΔΗΜΟΣΙΟΥ ΚΑΙ ΤΡΙΤΩΝ                                854.095,30
ΧΡΗΜΑΤΙΚΟ ΥΠΟΛΟΙΠΟ :                                                                         1.909.432,83

ΓΕΝΙΚΟ ΣΥΝΟΛΟ ΕΣΟΔΩΝ:                                                                    8.321.073,86

ΕΞΟΔΑ

ΕΞΟΔΑ ΧΡΗΣΗΣ:                                                                                              4.635. 834,83
ΕΠΕΝΔΥΣΕΙΣ:                                                                                                    2.054.917,48
ΠΛΗΡΩΜΕΣ Π.Ο.Ε. ΑΠΟΔΟΣΕΙΣ & ΠΡΟΒΛΕΨΕΙΣ:                             1.430.321,55
ΑΠΟΘΕΜΑΤΙΚΟ :                                                                                                 200.000,00

ΓΕΝΙΚΟ ΣΥΝΟΛΟ ΕΞΟΔΩΝ:                                                                          8.321.073,86

ΤΟΠΟΘΕΤΗΣΕΙΣ ΔΗΜΟΤΙΚΩΝ ΣΥΜΒΟΥΛΩΝ:
Δήμαρχος: 
Κύριε Πρόεδρε, κυρίες και κύριοι συνάδελφοι,
Συνδημότισσες και συνδημότες
Συνεδριάζουμε σήμερα, με μοναδικό θέμα, την ψήφιση του Προϋπολογισμού, οικ. έτους 2015, 
όπως ο νόμος ορίζει, ειδικά για τον σκοπό αυτό. Κατά την άποψή μου, ο κάθε Πρ/σμός 
αποτελεί, την πυξίδα πολιτικού προσανατολισμού, κάθε δημοτικής αρχς.
Αποτελεί το αναπτυξιακό εργαλείο υλοποίησης της πολιτικής βούλησης,  κάθε αιρετής 
διοίκησης.
Μέσα από τον κάθε Πρ/σμό, και τα σχέδια δράσης, ετήσια και πενταετή, πρέπει να γίνεται 
πράξη, κάθε προγραμματική δέσμευση.
Κυρίες και κύριοι συνάδελφοι, όλοι πιστεύω αντιλαμβάνεσθε, τις οικονομικές και κοινωνικές 
δυσκολίες που ζούμε σαν έθνος.
Δυσκολίες, που επιδρούν αρνητικά, σε όλα τα επίπεδα διοίκησης, μοιραία και στους Δήμους. 
Έτσι, όλες οι πηγές χρηματοδότησης προς τους Δήμους, έχουν μειωθεί δραματικά. Οι 
πιστώσεις για αναπτυξιακούς σκοπούς, μειώθηκαν κατά 60% περίπου.
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Όλα τα προγράμματα, εθνικά, περιφερειακά και τοπικά, έχουν περικοπεί δραστικά. 
Κυρίες και κύριοι συνάδελφοι, πρέπει να πούμε τα πράγματα με το όνομά τους. Να αφήσουμε
τις κορώνες και τα μεγάλα λόγια, για προϋπολογισμούς κοινωνικής και οικονομικής 
ανάπτυξης. Η αλήθεια είναι μία, και δεν επιδέχεται αμφισβήτηση.  
Όλοι οι Δήμοι στην χώρα μας, με τα φορτία του Καλλικράτη από την μία, και τον οικονομικό 
στραγγαλισμό από την άλλη, βρίσκονται σε απελπιστική κατάσταση.
Έτσι, και ο Δήμος μας μετά βίας μπορεί να ανταποκριθεί, στις λειτουργικές του υποχρεώσεις.
Οι ανταποδοτικές μας υπηρεσίες, ύδρευση, καθαριότητα, ηλεκτροφωτισμός και βιολογικός 
Καθαρισμός Πάργας, με δυσκολία καλύπτουν, τα λειτουργικά τους έξοδα. Το προσωπικό των 
υπηρεσιών αυτών ελάχιστο. Να σας δώσω, ένα παράδειγμα. Σήμερα, δεν έχουμε εργάτες 
καθαριότητας, συνοδούς των απορριμματοφόρων. Δεν έχουμε έναν ηλεκτρολόγο, να 
τοποθετήσει λαμπτήρες, φωτισμού οδών-πλατειών
Λειτουργούμε στα όρια της απελπισίας, και τούτο γιατί έχουν απαγορευθεί, σχεδόν όλες οι 
προσλήψεις. Οι εποχιακοί ορισμένου χρόνου, δεν μας λύνουν το πρόβλημα.
Οι διοικητικές και τεχνικές μας υπηρεσίες υπολειτουργούν,  από την έλλειψη προσωπικού.
Τα μηχανήματα έργων και υπηρεσιών, υπολειτουργούν, γιατί δεν έχουμε χειριστές και 
οδηγούς. Η Ταμειακή μας υπηρεσία, με πολλά προβλήματα. Για ποιά ανάπτυξη να μιλήσουμε; 
Για ποιά κοινωνική συνοχή και προκοπή;
Και μην που πεί κανείς από τους συναδέλφους, ότι παραλάβαμε τον Δήμο με ταμειακό 
πλεόνασμα.
Θα του απαντήσω απλά ότι, εάν αύριο, μόνο ο εργολάβος του βιολογικού Πάργας, δεσμεύσει 
τις απαιτήσεις του που είναι πάνω από δύο εκατομμύρια, ο Δήμος μας θα βάλει λουκέτο.
Και δεν αναφέρω άλλους, προς τους οποίους οφείλουμε, εκατοντάδες χιλιάδες ευρώ.(π.χ  
ΧΥΤΑ).Δεν επιτρέπεται λοιπόν, κανείς σ αυτήν την αίθουσα, να αγνοεί την πραγματικότητα.
Δεν επιτρέπεται, να δημιουργούνται εντυπώσεις, γιατί οι αριθμοί δεν διαψεύδονται.
Και επειδή κυρίες και κύριοι συνάδελφοι. από την φύση μου είμαι αισιόδοξο άτομο, και 
μαχητής, σας δηλώνω ότι, εμείς ως δημοτική πλειοψηφία, θα αγωνισθούμε κόντρα στα 
προβλήματα 
και θα τα καταφέρουμε. Θα πορευτούμε, με αυτά που έχουμε. Θα ιεραρχήσουμε τις ανάγκες 
του Δήμου  και ανάλογα θα πράξουμε.
 Θα ακούσουμε τα αιτήματα της κοινωνίας και στο μέτρο του δυνατού,  θα ανταποκριθούμε. 
Θα διεκδικήσουμε όσα δικαιούμαστε, από τα Εθνικά, Περιφερειακά και Τοπικά 
Προγράμματα.
Κυρίες και κύριοι συνάδελφοι, δεν θα πάρω άλλο χρόνο. Την αναλυτική παρουσίαση, των 
οικονομικών στοιχείων, του Πρ/σμού οικ. έτους 2015,θα κάνει Προϊστάμενος της 
Οικονομικής Υπηρεσίας,  κύριος Κώτσης.
Εγώ απλά, να σας δώσω συγκεντρωτικά, το σύνολο των εσόδων και εξόδων, του υπό ψήφιση 
Προϋπολογισμού.
Έχουμε λοιπόν :
ΕΣΟΔΑ :
Τακτικά………………..      4.059.159,22  ευρώ
Έκτακτα ……………..       2.353.381,81    
Χρηματικό υπόλοιπο    1.909.432,83    
ΣΥΝΟΛΟ  ΕΣΟΔΩΝ    8.321.973,86    

ΕΞΟΔΑ :
Έξοδα …………………….    8.042.051,39   ευρώ
Αποθεματικό……………       279.022,47     
ΣΥΝΟΛΟ ΕΞΟΔΩΝ       8.321.973,86      
Κυρίες και κύριοι συνάδελφοι,
κλείνοντας την σύντομη τοποθέτησή μου, 
να σας ενημερώσω ότι, ύστερα από συντονισμένες ενέργειες  της δημοτικής αρχής, 
και την άριστη συνεργασία, των υπηρεσιών της Αποκεντρωμένης Διοίκησης Ηπείρου-Δυτικής
Μακεδονίας,  ο Δήμος έλαβε πάλι την πιστοποίηση, που είχε απολέσει,  χωρίς να δαπανήσει 
ούτε ένα ευρώ.
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Ζαχαριάς Νικόλαος: Κυρίες κύριοι συνάδελφοι,  ο  προϋπολογισμός του ’15 καθορίζει την

πολιτική που θα ακολουθήσει ο Δήμος για το έτος 2015. Με μία απλή ανάγνωση διαπιστώνει

κανείς  ότι  από  διαμορφωθέντα  11.230.900,00  ευρώ  το  ’14  πάμε  ψηφισθέντα  το  2015

8.321.000,00  ευρώ,  μία  απόκλιση  2.909.000.  Εγώ  χαίρομαι  που  είστε  αισιόδοξος  κύριε

Δήμαρχε.  Τα  νούμερα  αυτά  δείχνουν  ότι  αυτός  ο  Καλλικρατικός  νόμος,  αυτός  ο  τρόπος

διαρθρώνεται  η  τοπική  αυτοδιοίκηση  όχι  μόνο  δυσκολεύει  τη  ζωή  των  πολιτών  αλλά

προσπαθεί από τη μία να φτιάξει έναν υπερσυγκεντρωτικό Δήμο με πολλές αρμοδιότητες, και

από  πόρους  φαίνεται  ότι  είναι  ελλιπέστατος.  Αυτή  δεν  είναι  δική  μου  διαπίστωση,

οποιοσδήποτε από εμάς διαβάσει τα νούμερα του προϋπολογισμού θα διαπιστώσει. 

Τα έσοδα είναι  συγκεκριμένα και  απ’  ότι  βλέπουμε είναι  ότι  ο  Δήμος μας δεν έχει

πουθενά αλλού να στραφεί πέρα από τον προϋπολογισμό του κράτους όσα έρχονται από

εκεί, συν το γεγονός από τους φόρους από τους πολίτες. Δηλαδή, από Ε.Σ.Π.Α. δεν φαίνεται

τίποτα, φαντάζομαι η αισιοδοξία πηγάζει από εκεί,  ενδεχομένως στο ’15 να μπούμε σε μία

λογική το  ότι  θα μπούμε σε  προγράμματα,  θα απορροφήσουμε προγράμματα,  θα  έρθουν

χρήματα στον Δήμο για να καλύψουμε ανάγκες. Γιατί το λέω αυτό; Γιατί το μεγαλύτερο μέρος

των χρημάτων των 8.000.000  περιστρέφεται  γύρω από το Δημαρχιακό Μέγαρο,  μισθούς,

αμοιβές, σεμινάρια, εξοπλισμοί, αναλώσιμα, υπερωρίες, το ποσό περιστρέφεται γύρω από το

Δημαρχιακό Μέγαρο, στους πολίτες δεν φτάνουν οι υπηρεσίες, και εντύπωση μου έκανε το

εξής, για να μην μπω αποσπασματικά σε κωδικούς, ότι ενώ πέρυσι υπήρχε ένα Χ ποσό για την

καθαριότητα, φέτος το ποσό αυτό είναι μικρότερο, που σημαίνει ότι ο Δήμος μας ειδικά στα

μέρη  που  υπήρχε  τουρισμός  (παραλία  Λούτσας,  Αμμουδιάς,  Πάργας)  δεν  υπήρχε  η

ικανοποιητική καθαριότητα. Με τα στοιχεία αυτά φέτος πρέπει να κλαίμε,  όχι να είμαστε

αισιόδοξοι.

Δεν θα σας κουράσω παραπάνω, αυτό που οφείλω να επισημάνω είναι ότι μέσα απ’

όλα αυτά θα μπορούσαν κάποια πράγματα να γίνονται πιο σχολαστικά, αυτό ενδεχομένως θα

προκύψει στις αναμορφώσεις που θα αρχίσουν από την επόμενη μέρα. Βλέπω δηλαδή ένα

γήπεδο  5x5  στη  Βαλανιδούσσα,  και  ρώτησα  σήμερα  «πόσα  παιδιά  ήσαστε  στη

Βαλανιδούσσα;»  Και  μου  είπαν  «πέντε»,  άρα  πρέπει  να  φέρουμε  άλλα  πέντε  από  το

Καναλλάκι για να λειτουργήσουν στο γήπεδο αυτό.

Τι θέλω να πω μ’ αυτό; Ότι πιο στοχευμένα πράγματα, θα μπορούσε να γίνει εδώ, στο

Καστρί, κάπου που να εξυπηρετεί, και στη Βαλανιδούσσα να μην αδικηθεί το χωριό αυτό, να

γίνουν κάποια έργα που εξυπηρετούν το συγκεκριμένο χωριό.

Επίσης, βλέπω, γι’ αυτό ρώτησα για την Αχερουσία, μου κάνει εντύπωση σήμερα να

δαπανάται ένα τέτοιο μεγάλο ποσό γι’ αυτό το σχολείο της Αχερουσίας, και να υπάρχει μία

εμμονή από  πέρυσι,  φέτος  κ.λ.π.  ,  πόσα παιδιά  άρα έχει  αυτό  το  σχολείο  και  τι  ανάγκες

εξυπηρετεί; Ενδεχομένως εδώ θα ήθελα μία ενημέρωση από κάποιον που γνωρίζει καλύτερα

τα πράγματα.
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Επίσης, παρατηρούμε ότι στο κομμάτι του πολιτισμού, του αθλητισμού, της παιδείας

είναι συγκεκριμένα τα πράγματα, ότι έρχονται αυτά πηγαίνουν στα σχολεία, και δεν βλέπω

να μπαίνει κάτι άλλο επιπλέον. Τα ποσά είναι μικρά, δύο επιπλέον παρατηρήσεις για να μην

κουράζω άλλο το ακροατήριο. 

Η  περιοχή  μας  εδώ,  απ’  όλους  έχει  χαρακτηριστεί  γεωργική,  κτηνοτροφική,

τουριστική, δηλαδή στηρίζεται σε αυτά τα τρία πόδια. Δεν φαίνεται από τον προϋπολογισμό

αυτό ότι στηρίζονται οι πυλώνες αυτοί, γιατί ναι μεν λέμε ότι έχουμε έσοδα πεζοδρομίου,

αλλά νομίζω ότι πρέπει να αναγνώσουμε το βιβλίο λίγο διαφορετικά και να δούμε ότι  τα

πεζοδρόμια  πρέπει  να  τα  φτιάξουμε  για  τους  πολίτες,  για  τους  τουρίστες,  να  κάνουμε

αναμόρφωση των χωριών μας, και στην Πάργα, και στο Καναλλάκι…

 Ναι  κύριε  Πρόεδρε.  Επομένως  θα  πρέπει  να  φαίνονταν  σ’  αυτόν  τον  προϋπολογισμό  οι

παρεμβάσεις  στο  κομμάτι  που  αφορά  υποδομές  στον  τουρισμό,  υποδομές  στη  γεωργία,

υποδομές στην κτηνοτροφία. Ευχαριστώ. 

Γάκης  Σωτήριος:

Πρόκειται για έναν προϋπολογισμό, που είναι σε απόλυτη ευθυγράμμιση με την σκληρή 
αντιλαϊκή πολιτική της κυβέρνησης και της Ε.Ε.
Είναι φανερό ότι θέλουν τους Δήμους φορείς της γενικής κυβερνητικής τους πολιτικής.
Οι προϋπολογισμοί μας λένε, πρέπει να πατάνε στην έγκριση του     Παρατηρητηρίου 
Οικονομικής Αυτοτέλειας των ΟΤΑ, να πατάνε σε  κοινές υπουργικές αποφάσεις. Έτσι, οι 
προϋπολογισμοί δεν μπορεί παρά να είναι σφιχτοί και ελεγχόμενοι.
Για το Οικονομικό Παρατηρητήριο των ΟΤΑ εμείς δεν έχουμε την άποψη ότι διαμορφώθηκε
για να ελέγχει την καλή λειτουργία των Δήμων, αλλά πολύ συγκεκριμένα λέμε ότι είναι:

     Γέννημα του Μεσοπρόθεσμου

       Εργαλείο  για  να  υπηρετεί  μια  και  βασική  κατεύθυνση,  την  σταδιακή  απαλλαγή  του
Κράτους από τη χρηματοδότηση της Τοπικής Διοίκησης

        Εργαλείο  που  μόνιμα  θα  ελέγχει  τους  Π/Υ  των  Δήμων  και  αν  οι  Δήμοι  δεν
συμμορφώνονται  εντός  3μήνου τότε  θα τους  υποχρεώνει:  α)  σε  περιορισμό  δαπανών σε
ανελαστικές δαπάνες όπως είναι η μισθοδοσία των εργαζομένων και  β)  σε αύξηση ιδίων
πόρων άρα σε χαράτσωμα των Δημοτών

Οποιαδήποτε συμμόρφωση με την ΚΥΑ και το Παρατηρητήριο για εμάς σημαίνει ότι 
δεχόμαστε να συνυπογράψουμε τα Μνημόνια διαρκείας της ΕΕ. 

Εμείς βλέπουμε τον Π/Υ του Δήμου ως άρρηκτα συνυφασμένο με τον Κρατικό 
Προϋπολογισμό. Ενός Κρατικού Προϋπολογισμού που συνεχώς μειώνει τα χρήματα για την 
Τοπική Διοίκηση (60% έχουν μειωθεί οι ΚΑΠ από το 2009 μέχρι σήμερα). Η 
υποχρηματοδότηση της Τοπικής Διοίκησης σημαίνει παραπάνω επιβάρυνση του λαού αφού 
του στερεί έργα και υπηρεσίες και τον χαρατσώνει άμεσα ή έμμεσα με ανταποδοτικές 
υπηρεσίες.
Πιστεύουμε ότι πίσω από αριθμούς υπάρχουν πολιτικές και αυτό φαίνεται από τα 
παρακάτω:

 Τα γενικά έσοδα για το 2014 είχαν προβλεφθεί σε 13.594.478,13 ευρώ, εισπράχθηκαν 
11.230.91 ευρώ και για το 2015 προϋπολογίζονται σε 8.321.86 ευρώ.

 Προβλέπονται για το 2015 έσοδα από ανταποδοτικά τέλη(υπηρεσίες καθαριότητας, 
ηλεκτροφωτισμού. 890.121,63 ευρώ, την στιγμή που το 2014 εισπράχθηκαν μόλις 
701.699,46 ευρώ.
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 Από επιχορηγήσεις για επενδύσεις το 2014 προβλέπονταν 3.160.232,89 ευρώ και 
εισπράχθηκαν μόνο 2.686.619,09 ευρώ, ενώ για το 2015 προβλέπονται μόνο 
333.882,50 ευρώ.

Από αυτά τα παραδείγματα καταλαβαίνουμε ότι πρόκειται για ακόμη έναν ακόμη 
πλασματικό, φορομπηχτικό και μη διεκδικητικό προϋπολογισμό.
Συνεχίζει  την πολιτική των τοπικών χαρατσιών και φόρων, της λεγόμενης 
ανταποδοτικότητας, που βάζει το λαό να ξαναπληρώνει τοπικά για όσα έχει πανάκριβα 
πληρώσει & πληρώνει μέσα από την κρατική φορολογία.
Με αυτόν τον τρόπο ξέρουν, ότι θα μπορέσουν να εφαρμόσουν την πολιτική της 
δημοσιονομικής πειθαρχίας, η οποία επιβάλλει δραματικό περιορισμό των δαπανών και 
αύξηση των ιδίων εσόδων των Δήμων από την φορομπηχτική πολιτική σε βάρος των λαϊκών 
στρωμάτων.
Σε αυτήν την διαδικασία συναινεί και η Κεντρική Ένωση Δήμων Ελλάδος ( ΚΕΔΕ ), 
διαψεύδοντας τις δικές της κορόνες περί δήθεν αυτοδιοίκησης των δήμων.
Δεν έχουμε τοπική αυτοδιοίκηση, έχουμε τοπική διοίκηση, γιατί οι Δήμοι λειτουργούν σαν 
«γρανάζι του κράτους».
Ο «Καλλικράτης», που από την αρχή ήμασταν αντίθετοι σαν «Λαϊκή Συσπείρωση», αυτόν τον 
στόχο είχε. Το αστικό κράτος τον είχε στα συρτάρια του εδώ και 15 τουλάχιστον χρόνια και 
τον εφάρμοσε το 2010 μέσα στην κρίση. Ο «Καλλικράτης» εξυπηρετεί το λιγότερο κράτος, 
που σημαίνει και κάλυψη λιγότερων αναγκών. Σημαίνει ανοιχτή την πόρτα στις 
ιδιωτικοποιήσεις σε ευαίσθητους τομείς όπως η υγεία, η παιδεία, η πρόνοια.
Όλα αυτά με Νόμους και Υπουργικές Αποφάσεις, που έρχονται από τα πάνω, για να 
εξυπηρετήσουν το μεγάλο κεφάλαιο.
Ο προϋπολογισμός, λοιπόν, κομμένος και ραμμένος στα μέτρα του αστικού κράτους, 
δημιουργεί προβλήματα στα μεσαία και φτωχά λαϊκά στρώματα, που ενώ όλα αυτά τα 
χρόνια έχασαν μεγάλο μέρος από το εισόδημά τους και άλλοι έχασαν τα πάντα, πρέπει να 
πληρώνουν  τα τέλη και τους φόρους με την ίδια ένταση.
Στόχος ενός πραγματικά φιλολαϊκού προϋπολογισμού, πρέπει να ναι η μείωση των 
ανταποδοτικών τελών, η ουσιαστική ελάφρυνση για τα λαϊκά στρώματα και τα μικρομάγαζα 
και η αύξηση στις μεγάλες επιχειρήσεις και τις τράπεζες. Ταυτόχρονα πρέπει να διασφαλίζει 
την λειτουργία των κοινωνικών δομών (Βρεφικοί – Παιδικοί Σταθμοί, Βοήθεια στο Σπίτι, – 
ΑΜΕΑ, ΚΑΠΗ, κλπ.) με πλήρη χρηματοδότησή τους από τον κρατικό προϋπολογισμό, με 
πλήρη στελέχωσή τους και στόχο την κάλυψη του συνόλου των σύγχρονων λαϊκών αναγκών 
των Δημοτών του Δήμου Πάργας.
Για τους παραπάνω λόγους, εμείς προτείνουμε έναν άλλο δρόμο ανάπτυξης και λειτουργίας 
του Δήμου. Καλούμε τους πολίτες να μην συμβιβαστούν με εκπτώσεις, με την λογική του 
μικρότερου κακού. Να παλέψουν μαζί μας, για μια κοινωνία αντάξια του πλούτου που 
παράγουμε, όπου θα καλύπτει όλες τις ανάγκες μας.
Γι αυτό προτείνουμε     :         
                                   Πλήρη χρηματοδότηση της Τοπικής Διοίκησης από τον Κρατικό Προϋπολογισμό που
θα καλύπτει το σύνολο των αναγκών της λειτουργίας του Δήμου.

                             Να  μην  καταργούνται  και  να  μην  εμπορευματοποιούνται  δομές  και  υπηρεσίες  του
Δήμου λόγω υποχρηματοδότησης

                             Λέμε όχι  στις απολύσεις και  στις ελαστικές  σχέσεις εργασίας για το προσωπικό.  Να
γίνουν  τόσες  μόνιμες  προσλήψεις  όσες  έχει  ανάγκη  ο  Δήμος  με  αιχμή  τους  Παιδικούς
Σταθμούς

                             Δεν συμβιβαζόμαστε ούτε με εξευτελιστικούς ΚΑΠ που λαμβάνουμε, ούτε με τα ποσά
για τις Σχολικές Επιτροπές και τη συντήρηση των Σχολείων, ούτε με την μικρή ΣΑΤΑ, ούτε με
το ύψος των Παρακρατηθέντων που είναι λεφτά που δικαιούται σε έργα και υποδομές ο λαός
και ληστρικά η ΚΕΔΕ σε ομοφωνία πλην Λαϊκής Συσπείρωσης αποδέχθηκε το πετσόκομμά
τους.
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Έργα  προτεραιότητας  για  εμάς  είναι  η  αντιπλημμυρική  προστασία,  έργα  σε  περιοχές
πλήττονται  με  την  πρώτη βροχή,  αντισεισμική θωράκιση στα σχολεία,  νέους  ιδιοκτήτους
Παιδικούς Σταθμούς,

 
             –Επιστροφή των παρακρατηθέντων πόρων των Δήμων, που είναι περίπου στα 10 δις 
ευρώ. Στην ΚΕΔΕ συμφώνησαν όλες οι παρατάξεις το ποσό αυτό να χαριστεί στο κράτος – 
πλην του Κ.Κ.Ε.
                         –Φορολόγηση      45%      του μεγάλου κεφαλαίου π.χ. μονοπωλιακές και πολυεθνικές 
επιχειρήσεις.
             –Φορολόγηση της εκκλησιαστικής περιουσίας.
             –Αύξηση του ΦΠΑ στα είδη πολυτελείας.
             –Κατάργηση του ΦΠΑ στα είδη πρώτης ανάγκης.
             –Μείωση των δημοτικών τελών στις ευπαθείς ομάδες και κατάργηση τους στους 
μακροχρόνια άνεργους.
                             Μείωση των δημοτικών τελών στις κατοικίες και   τελών στις ευπαθείς ομάδες  . Μείωση
50%  σε  πολύτεκνες  οικογένειες.  Απαλλαγή  από  τα  δημοτικά  τέλη  για  τους  μακροχρόνια
άνεργους.      Μείωση στα μικρά καταστήματα και αύξηση σε τράπεζες και εμπορικά κέντρα
μεγάλες επιχειρήσεις, και μεγάλα σούπερ μάρκετ  . Απαλλαγή για ένα έτος από τα δημοτικά
τέλη σε όσους πλήχθηκαν από τις πρόσφατες πλημμύρες.    

 
Καλούμε το λαό του Δήμου Πάργας να βγάλει τα συμπεράσματα του για την πολιτική που 
προωθούν η κυβέρνηση και οι δυνάμεις του ευρωμονόδρομου ανεξάρτητα από το μείγμα 
διαχείρισης που προτείνουν και που την υλοποιούν εκτός των άλλων και με τους αντιλαϊκούς 
προϋπολογισμούς στην τοπική διοίκηση. Η μόνη λύση για τους εργαζόμενους βρίσκεται στην 
αγωνιστική αμφισβήτηση της εφαρμογής αυτών των προϋπολογισμών μέσα από ένα 
ρωμαλέο ταξικό κίνημα. Ένα κίνημα που θα αναχαιτίζει καθημερινά την επίθεση, θα διεκδικεί
όλες τις σύγχρονες λαϊκές ανάγκες του ακυρώνοντας στην πράξη την προωθούμενη πολιτική 
ΕΕ- κυβέρνησης και Δημοτικής Αρχής, αλλά ταυτόχρονα θα βάζει πλώρη για την δική του 
εξουσία και λαϊκή συμμαχία ,που θα εξυπηρετεί αποκλειστικά τα δικά του συμφέροντα και 
όχι του κεφαλαίου

Γρηγορίου –Λιόλιου Αθηνά:
Αγαπητοί  συνάδελφοι,  κύριε  Πρόεδρε,  μελετώντας  τον  προϋπολογισμό  αλλά  και  τις

συζητήσεις  για  τους  προϋπολογισμούς  των  προηγούμενων  χρόνων,  διαπίστωσα  τα  εξής:

Όσον αφορά τα καύσιμα, μία αύξηση 40% στις δαπάνες, τώρα μειώθηκαν οι τιμές κατά 30%,

δηλαδή έχουμε μία λογιστική αύξηση 75%. Συνεχιζόμενα έργα, «ασφαλτόστρωση δημοτικού

σχολείου Πάργας», το 2014 ενώ υπήρχε ένα ποσό 3.500, τώρα έχουμε μηδέν. «Αποχέτευση

Σταυροχωρίου»,  ενώ  υπήρχαν  5.500,00  ευρώ  έχουμε  το  ποσό  των  μηδέν  ευρώ  πάλι.

«Πολεοδόμηση Βαλανιδορράχης» 75.000,  είναι στον προϋπολογισμό του ’15,  ενώ υπήρχαν

265.000,00 ευρώ. Που πήγαν τα υπόλοιπα; Δεν φαίνεται. 

«Διαμόρφωση εισόδου Ιεράς Μονής Αγίας Παρασκευής», το υπόλοιπο του 2014 ήταν

7.000, μεταφέρεται ως μηδενικό κι αυτό. «Συντήρηση παιδικών χαρών Αμμουδιάς, Λούτσας,

Ναρκίσου» 14.950,00 ευρώ το 2014, μεταφέρεται ως μηδενικό. 

Βλέπουμε δηλαδή ότι έργα που μπορούσαν να γίνουν, ενώ υπήρχαν τα χρήματα, δεν

συνεχίζονται παρότι απ’ ότι έχω δει εδώ στις προηγούμενες συνεδριάσεις και στα συμβούλια·

έχετε ψηφίσει εσείς οι ίδιοι.
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Από το μοναδικό αναπτυξιακό έργο που υπάρχει, η πολεοδόμηση της Βαλανιδορράχης

αφαιρείται 200.000,00 ευρώ, αφαιρείται δηλαδή ποσό από ένα αναπτυξιακό έργο, από μία

ανάπτυξη.

Ενώ υποστηρίξατε, -αναφέρομαι αλλού τώρα- πέρυσι υποστηρίξατε ότι η δαπάνη για

τους ηλεκτρονικούς υπολογιστές μέσα στο Δήμο ήταν μεγάλη, φέτος επαναλαμβάνεται το

ίδιο ποσό στον κωδικό, μόνο που οι περισσότεροι υπολογιστές έχουν ήδη αλλάξει. 

Αύξηση στα έξοδα τηλεφωνίας  από  27.000  σε  55.000.  Πάμε στους  κωδικούς  όσον

αφορά τις αποζημιώσεις για υπερωριακή εργασία,  εδώ από 1.000,00 ευρώ χοντρικά πάμε

10.000, αμοιβή υπαλλήλων για γραμματειακή υποστήριξη από μηδέν ευρώ -δαπάνες μιλάμε

τώρα- πάμε στις 3.000. Έξοδα εκτός έδρας για μετακίνηση υπαλλήλων από μηδέν ευρώ πάμε

σε 8.000. Αρκετά ποσά δηλαδή για υπερωριακή απασχόληση.

Άλλος  κωδικός,  20-6012,  υπήρχαν  μηδέν  ευρώ  μέχρι  στιγμής,  πάμε  το  2015  σε

6.400,00 ευρώ.

Λοιπόν,  υπάρχουν  τέτοιοι  κωδικοί,  δεν  θα  προλάβω  να  τους  αναφέρω  όλους…

«Προμήθεια επίπλων και συσκευών» από μηδέν ευρώ 5.000. «Προμήθεια ειδών υγιεινής» από

μηδέν 1.500, διάφορα τέτοια.

Θέλω, επίσης, να σας επισημάνω ότι τα έσοδα από οφειλές παρελθόντων ετών αρχικά

φαίνεται, επισημαίνω ότι αποδέχεστε, η εισπρακτική σας τακτική δηλαδή θα είναι μειωμένη

κατά 30% από την προηγούμενη διοίκηση, αλλά αυξημένη σε σχέση με τη διαχείριση του

2010 που ήταν η δική σας διοίκηση. Σε μία περίοδο που οι επιχορηγήσεις αυξήθηκαν, γιατί

φέτος οι επιχορηγήσεις θα αυξηθούν όπως προβλέπεται, η ζωή των πολιτών θα παραμείνει

ίδια,  τα περισσότερα χρέη έχουν ήδη πληρωθεί,  παρόλα αυτά αλλαγές για τις  ευαίσθητες

κοινωνικές ομάδες δεν υπάρχουν.

Για  τους  λόγους  αυτούς  που  ανέφερα,  γίνεται  αντιληπτό  ότι  δεν  μπορούμε  να

ψηφίσουμε έναν προϋπολογισμό που εκ των προτέρων δεν μπορεί να εκτελεστεί αλλά μπορεί

να μας οδηγήσει στο κόκκινο στο Παρατηρητήριο με τα επακόλουθά του.

Μίχας Σπυρίδων:  Κύριε Πρόεδρε, αγαπητοί συνάδελφοι, ο προϋπολογισμός του 2015 είναι

ένας δύσκολος προϋπολογισμός, όπως ήταν του ’11, του ’12, του ’13, του ’14, απλά όμως για

να καταλαβαινόμαστε έχει για πρώτη φορά μετά από τέσσερα χρόνια κάποιες αυξήσεις στις

Κ.Α.Π. περίπου 5% και στη Σ.Α.Τ.Α περίπου 30%. Δεν μπορώ να αντιληφθώ πως μ’ αυτές τις

αυξήσεις στα έσοδα περίπου 200.000,00 ευρώ, ο προϋπολογισμός του 2015 έχει αυξήσει τις

δαπάνες 35%, ήτοι ονομαστικά 2.400.000,00 ευρώ. 

Είναι ένας προϋπολογισμός που δεν ταυτίζεται με τις προεκλογικές σας δεσμεύσεις

αλλά και με τη στάση που είχατε σαν αντιπολίτευση την προηγούμενη περίοδο. Διαπιστώνω,

επίσης, μία χαλάρωση του εισπρακτικού μηχανισμού και ένα ξεχείλωμα στις δαπάνες. 
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Κύριοι  συνάδελφοι,  παρότι  έχουμε  πληρώσει  πάνω  από  5.000.000  χρέος,  και  οι

απαιτήσεις προς το Δήμο είναι πιο λίγες, με αποτέλεσμα να περισσεύουν πόροι· δεν διακρίνω

ούτε αναπτυξιακά χαρακτηριστικά, ούτε κοινωνική ευαισθησία, ούτε εξασφάλιση για συνετή

οικονομική  διαχείριση.  Τα  τέσσερα  προηγούμενα  χρόνια  είχαμε  την  εκτέλεση

πλεονασματικών  προϋπολογισμών,  γι’  αυτό  και  μειώθηκε  το  χρέος  και  δημιουργήθηκαν

ταμειακά πλεονάσματα. Πολύ φοβάμαι ότι γυρίζουμε σελίδα με επιστροφή σε ελλειμματικούς

προϋπολογισμούς, σε οικονομική απαξίωση και αναπτυξιακή τελμάτωση. Ο προϋπολογισμός

του ’15 δεν ανταποκρίνεται στην συγκυρία, δεν έχει πολιτική νομιμοποίηση γιατί απέχει από

τις προεκλογικές δεσμεύσεις της πλειοψηφίας και στερείται οικονομικής.

Και στερείται οικονομικής τεκμηρίωσης. Για τους λόγους που προανέφερα, καταψηφίζω τον

προϋπολογισμό, εκτός απ’ τις δαπάνες της μισθοδοσίας και τις δαπάνες για την εκπαίδευση.

Ευχαριστώ.

Κοντοδήμα Ευφροσύνη:

Μελετώντας τα έσοδα και τις δαπάνες του προϋπολογισμού του έτους 2015 έχω να κάνω τις

εξής  παρατηρήσεις επί των δαπανών:

1) Τα  έξοδα  κίνησης  του  Δημάρχου,  των  Δημοτικών  Συμβούλων  και  των  αιρετών

τετραπλασιάστηκαν σε σχέση με το προηγούμενο οικονομικό έτος.  Από 3000 ευρώ

διαμορφώθηκαν στις 12000 ευρώ.

2) Επιπλέον ορίζετε  για αποζημίωση εκτός  έδρας  μόνιμου προσωπικού του δήμου το

ποσό  των  4000  ευρώ  και  δεν  μπορώ  να  φανταστώ  για  ποιές  εργασίες  πρέπει  να

βγαίνουν οι μόνιμοι υπάλληλοι του Δήμου εκτός των διοικητικών ορίων του Δήμου.

3) Αυτό που μου έκανε ιδιαίτερη εντύπωση και σε αυτό θέλω κυρίως να σταθώ είναι οι

δαπάνες που θέτετε στους διάφορους κωδικούς για την προμήθεια ανταλλακτικών

και εξοπλισμού για τη συντήρηση των οχημάτων του Δήμου. Αν αθροίσει κανείς τις

δαπάνες για τα καύσιμα, τη λειτουργία και την επισκευή των οχημάτων του Δήμου,

αυτές ανέρχονται σε 568.864,90 ευρώ.

Αν σε αυτές τις δαπάνες προσθέσουμε τα τέλη κυκλοφορίας και την κατασκευή και

λειτουργία  του  γραφείου  κίνησης,  που  προβλέπεται  στον  προϋπολογισμό,  αξίας

20.000  ευρώ,  πραγματικά  θα  πρότεινα  να  πουλήσετε  τα  οχήματα  και  τα

προσλαμβάνετε ιδιώτες για την εκτέλεση των εργασιών που προτίθεστε να κάνετε.

Γιατί  ούτως  ή  άλλως  τα  σημαντικά  έργα  οδοποιϊας  και  αποχετεύσεων  τα

αναλαμβάνουν ιδιωτικές εταιρίες αλλά και στις περιπτώσεις έκτακτης ανάγκης όπως

ήταν οι  πλημμύρες που συνέβησαν το Σαββατοκύριακο,  πάλι  ιδιώτες  κλήθηκαν να

επισκευάσουν τα αναχώματα αντιπλημμυρικής προστασίας.
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4) Τέλος  έχετε  προβλέψει  2.000  ευρώ  για  φιλοξενίες  προσώπων,  10.000  ευρώ  για

εκδηλώσεις  στο  Δήμο  ενόψει  της  επετείου  της  25ης  Μάρτη.  Εδώ  φαντάζομαι  θα

ζητήσετε  αναμόρφωση του προϋπολογισμού γιατί  ξεχάσατε  να συμπεριλάβετε  την

επέτειο της 28ης Οκτωβρίου. Επιπλέον, προβλέπετε για δαπάνες δημοσίων σχέσεων

1.000  ευρώ,  για  αμοιβές  μουσικών  14.000  ευρώ.  Δηλαδή  περιττά  έξοδα  στην  πιο

δυσχερή οικονομική κατάσταση που διανύει όχι μόνο ο Δήμος μας αλλά ολόκληρη η

χώρα.

Φυσικά γνωρίζω ποια είναι η απάντηση για όλα αυτά. Η απάντηση είναι ότι ορίζετε

κάποια χρήματα σε έναν κωδικό  ώς μέγιστο όριο  και  στη συνέχεια  κάνετε  έρευνα

αγοράς  και  προμηθεύεστε  το  συμφερότερο  οικονομικά  είδος.  Αυτή  την  απάντηση

λάβαμε  και  όταν  ρωτήσαμε  για  τις  50.000  ευρώ  για  την  προμήθεια  επιβατικού

οχήματος για τις ανάγκες του Δήμου και ύστερα από ενδελεχή έρευνα αγοράς που

κάνατε καταλήξατε σε αυτοκίνητο αξίας 39.500 ευρώ. Και δεν ξέρω αν στο κόστος

αυτό συμπεριλαμβάνονται τα έξοδα της πινακίδας,  του τέλους ταξινόμησης και της

ασφάλειας.

Κλείνοντας, κύριοι συνάδελφοι, θα σας σύστηνα να διαχειριστείτε με μεγάλη φειδώ τα χρήματα

του ταμείου του Δήμου μας γιατί είναι χρήματα όλων των συνδημοτών μας και δεν μπορούμε σε

αυτή την περίοδο να προκαλούμε το κοινό αίσθημα  με άσκοπες  και  υπέρογκες δαπάνες.  Σας

ευχαριστώ πολύ.

Καούρης Ιωάννης: 

Είναι ο ένατος 9ο προϋπολογισμός που ψηφίζω ως δημοτικός και ως συμπολίτευση αλλά και 
ως αντιπολίτευση οι μεν της συμπολίτευσης συνήθιζε να λένε τον προϋπολογισμό ρεαλιστικό 
και αναπτυξιακό οι δε της αντιπολίτευσης πλασματικό και μη αναπτυξιακό.
Τώρα πλέον αγαπητοί συνάδελφοι οι προπ/σμοί είναι από μόνη τους ρεαλιστικοί αφού 
περνούν την μορφή ισοζυγίου καθώς περνούν τα στοιχεία και ως προς τα έσοδα αλλά και 
προς τις δαπάνες από την κίνηση του προηγουμένου έτους, με πολύ μικρή απόκλιση 
αιτιολογημένη πάντα.
Τα τελευταία χρόνια μεταφέρονται νέες αρμοδιότητες στους ΟΤΑ. Η μεταφορά αυτή των 
αρμοδιοτήτων δεν συνοδεύεται από τους ανάλογα πόρους/
Έτσι η οικονομική λειτουργία της Τ.Α αλλάζει και πρέπει να αντιμετωπίσει εξ, ιδίων την νέα 
πραγματικότητα και να βρει πόρους τους ανάλογους πόρους.
Η τάση που επικρατεί είναι πλέον η αυτοχρηματοδότηση της λειτουργίας της Τ.Α παίρνοντας 
έτσι χαρακτήρα τοπικού κράτους.
Έτσι γίνεται αντιληπτό πως οι ΟΤΑ για να επιβιώσουν θα πρέπει να διωκούν τα οικονομικά 
τους  με διαφορετικό τρόπο ο οποίος απαιτεί σχεδιασμό και προγραμματισμό τον οποίο η 
σημερινή διοίκηση πράττει.
Αν αναλογιστούμε ότι το 70%των κεντρικών πόρων αν αναλώνονται σε μισθούς και 
ασφαλιστικές εισφορές και το υπόλοιπο σε λειτουργικά έξοδα του Δήμου, το ποσό που μένει 
είναι για να  κάνεις κοινωνική πολιτική μηδέν.
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Η ΣΑΤΑ έχει μειωθεί 50% με αποτέλεσμα το τεχνικό πρόγραμμα είναι δύσκολο να 
εφαρμοστεί 100%.
Σε κάθε τοποθέτηση μου, ανά τα έτη αναφέρουμε συνέχεια στο ότι πρέπει να στραφούμε σε 
άλλες πηγές εσόδων κυρίως από προγράμματα είναι η μόνη διέξοδος για ανάπτυξη σε 
πολλούς τομείς, το ΕΣΠΑ 2013-2020, ξεκίνησε ξέρω ότι υπάρχουν μελέτες ώριμες για άμεση 
χρηματοδότηση έτσι ώστε να γίνουν έργα πνοής για τον τόπο και νέες θέσεις εργασίας.
Το Πράσινο Ταμείο δεν το εκμεταλλευτήκαμε όσο έπρεπε, να το εκμεταλλευτούμε τώρα.
Αξιοποίηση της ακίνητης περιουσίας σε βαθμό που μπορούμε με άνοιγμα του δήμου σε 
ιδιώτες προσελκύοντας τους, για μεγάλες επενδύσεις και δεσμεύοντας τους, στην 
απορρόφηση νέων θέσεων εργασίας για τους νέους της περιοχής μας. 
Κυρίες και κύριοι συνάδελφοι το έχω επαναλάβει πολλές φορές, ότι για τους πολίτες δεν λένε 
τίποτε οι κωδικοί και οι (50-100) σελίδες (καταγραφή των κωδικών και των ποσών)του 
προϋπολογισμού που είναι μόνο διαχειριστικός και τυποποιημένος.
Οι πολίτες θέλουν αποτελέσματα στην καθημερινότητα τους αλλά και σε έργα πνοής, 
πιστεύω ‘ότι η σημερινή δημοτική αρχή έχει τον τρόπο να πετύχει.
Ψηφίζω τον προϋπολογισμό του οικ. έτους 2015, συμφωνώ με την νέα σύνταξει   του 
τεχνικού προγράμματος και θα ασκήσω την ανάλογη πίεση στον κ. Δήμαρχο και στους 
ειδικούς συνεργάτες να δώσουν περισσότερο βάρος στα αναπτυξιακά προγράμματα και στις 
νέες επενδύσεις στον Δήμο μας, Ευχαριστώ.

Από την διαλογική συζήτηση προέκυψαν οι κάτωθι οι προτάσεις:

1.  Η πρώτη πρόταση σύμφωνα με την εισήγηση και αφορά στην έγκριση και ψήφιση του 
προϋπολογισμού οικ. έτους 2015, σύμφωνα με την πρόταση της οικονομικής επιτροπής, του 
Δήμου Πάργας. 

2. Η δεύτερη πρόταση του κ. Μίχα Σπυρίδων  που έχει ως εξής: Καταψηφίζουμε το 
προϋπολογισμό εσόδων –εξόδων οικονομικού έτους 2015, εκτός από την τακτική μισθοδοσία
των υπαλλήλων και τις δαπάνες της εκπαίδευσης.

3.Η τρίτη πρόταση του κ. Γάκη Σωτήριο που έχει ως εξής: Καταψηφίζουμε το προϋπολογισμό 
εσόδων –εξόδων οικονομικού έτους 2015 σύμφωνα με τα παραπάνω.
Επί  των παραπάνω προτάσεων αυτών και  μετά την δευτερολογία ο Πρόεδρος κάλεσε το

σώμα να ψηφίσει, 

Υπέρ της πρώτης  πρότασης ψήφησαν οι δημοτικοί σύμβουλοι: 

κ. Σμπόνιας Νικόλαος,  Σπανός Κων/νος, Σίσκας Ιωσήφ, Κάσκανης Νικόλαος, Ευθυμίου 
Σωτήριος,  Κόκορης Πέτρος, Βλάση Παρασκευή, Γιάγιας Ευάγγελος, Καούρης Ιωάννης,  
Ντούσκος Γεώργιος, Λουκούμης Γεώργιος   Πασχοδήμος Γεράσιμος,  Τζίμας Ιωάννης, 
Κονιδάρης Άγγελος, Βλασίου Γεώργιος στο σύνολο δέκα πέντε (15).

Υπέρ της δεύτερης πρότασης ψήφησαν οι δημοτικοί σύμβουλοι, κ. Μίχας Σπυρίδων, 
Δημήτριος Μάρκου, Ευφροσύνη Κοντοδήμα, Αθηνά Λιόλιου-Γρηγορίου, Νικόλαος Ζαχαριάς, 
Τσούτσης Δημήτριος, Δημητρίου Γεώργιος, στο σύνολο δεκατρείς (7).

Υπέρ της τρίτης πρότασης ψήφησε  ο δημοτικός σύμβουλος κ. Γάκης Σωτήριος. 

Επειδή από τις τρεις προτάσεις η πρώτη συγκεντρώνει την απόλυτη πλειοψηφία.

‘Έχοντας  υπ΄όψιν τα παρακάτω, 
την αρ. 5/2015 απόφαση της Οικονομικής Επιτροπής,
 τον προϋπολογισμό Εσόδων-Εξόδων του Δήμου Πάργας οικ. Έτους 2015,
 την εισηγητική έκθεση της Οικονομικής Υπηρεσίας του Δήμου,
 τις διατάξεις του άρθρου 72 του Ν. 3582/2010,
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 τις διατάξεις των άρθρων 155, 156 & 159 του Ν. 3463/2006,
 καθώς και τα όσα ελέχθησαν ανωτέρω

ΑΠΟΦΑΣΙΖΕΙ  ΚΑΤΑ ΠΛΕΙΟΨΗΦΙΑ

Α. Εγκρίνει τον προϋπολογισμό Εσόδων-Εξόδων Δήμου Πάργας οικ. έτους 2015, που
έχει ως εξής:  
ΕΣΟΔΑ

ΤΑΚΤΙΚΑ ΕΣΟΔΑ:                                                                                            4.059.159,22
ΕΚΤΑΚΤΑ ΕΣΟΔΑ:                                                                                               490.840,67  
ΕΣΟΔΑ ΠΑΡΕΛΘΟΝΤΩΝ ΟΙΚΟΝΟΜΙΚΩΝ ΕΤΩΝ                                     401.045,84
ΕΙΣΠΡΑΞΕΙΣ ΑΠΟ ΔΑΝΕΙΑ ΚΑΙ ΑΠΑΙΤΗΣΕΙΣ ΑΠΟ Π.Ο.Ε.                    606.500,00
ΕΙΣΠΡΑΞΕΙΣ ΥΠΕΡ ΤΟΥ ΔΗΜΟΣΙΟΥ ΚΑΙ ΤΡΙΤΩΝ                                 854.095,30
ΧΡΗΜΑΤΙΚΟ ΥΠΟΛΟΙΠΟ :                                                                          1.909.432,83

ΓΕΝΙΚΟ ΣΥΝΟΛΟ ΕΣΟΔΩΝ:                                                                      8.321.073,86

ΕΞΟΔΑ

ΕΞΟΔΑ ΧΡΗΣΗΣ:                                                                                              4.635. 834,83
ΕΠΕΝΔΥΣΕΙΣ:                                                                                                    2.054.917,48
ΠΛΗΡΩΜΕΣ Π.Ο.Ε. ΑΠΟΔΟΣΕΙΣ & ΠΡΟΒΛΕΨΕΙΣ:                             1.430.321,55
ΑΠΟΘΕΜΑΤΙΚΟ :                                                                                                 200.000,00

ΓΕΝΙΚΟ ΣΥΝΟΛΟ ΕΞΟΔΩΝ:                                                                          8.321.073,86

Β. Το κείμενο του προϋπολογισμού με τα επισυναπτόμενα έγγραφα και  παραρτήματα να
υποβληθεί στον Ελεγκτή Νομιμότητας  για έλεγχο. 

Γ. Ο προϋπολογισμός να δημοσιευτεί σύμφωνα με τις κατά νόμο διατυπώσεις. 

Η παρούσα απόφαση έλαβε αύξ.αριθ    24/2015
Συντάχθηκε, αναγνώσθηκε και υπογράφεται όπως ακολουθεί.

ΤΟ ΔΗΜΟΤΙΚΟ ΣΥΜΒΟΥΛΙΟ

O ΠΡΟΕΔΡΟΣ                     O ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ                      ΤΑ ΜΕΛΗ
[τ.σ. υπογραφή]                           [υπογραφή ]            [τίθενται  23 υπογραφές]

ΑΚΡΙΒΕΣ ΑΝΤΙΓΡΑΦΟ
O ΠΡΟΕΔΡΟΣ ΤΟΥ Δ.Σ.

Σμπόνιας Νικόλαος
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